

Vagynil[®] Powder

Composition:

Each sachet contains:

Borax	1.375 g
Sodium Bicarbonate	7.7 g
Menthol	0.125 g
Sodium Chloride	0.8 g

Properties:

- Vagynil Powder is used to prepare an aqueous solution for vaginal use.
- Vagynil Powder has the advantage of being antimicrobial, mild astringent and has soothing effect .

Indications:

- Symptomatic relief of minor irritation and itching associated with vaginitis.
- To Reduce vaginal secretions (Leucorrhea) and relief of accompanied symptoms.
- To cleanse vagina after menstruation period .
- To cleanse all therapeutic remedies from vagina (such as creams and

vaginal suppositories) to maintain feminine hygiene.

Dosage and Administration:

Dissolve the content of one sachet in one liter of warm water and mix thoroughly. This solution is used as an external vaginal wash or as vaginal douche, once or twice daily or as directed by a doctor.

Precautions:

- Using Vagynil Powder during pregnancy after consulting a doctor.
- In case of irritation or hypersensitivity symptoms, stop using the product.

Storage :

Keep in dry place, at a temperature not exceeding 30 °C.

Packaging :

Box contains 10 sachets of Vagynil Powder and each sachet contains 10g of powder.

- 1- Medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you .
- 2- Keep out of reach of children.

**Freesia**
Pharmaceutical Industries

Produced by Freesia Pharma
Yemen - Sana'a
www.freesiapharma.com

فاجينيل® بودرة

التركيب:

يحتوي كل كيس على :

بوراكس	١,٢٧٥ غ
بيكربونات الصوديوم	٧,٧ غ
منتول	٠,١٢٥ غ
كلوريد الصوديوم	٠,٨ غ

الجرعة وطريقة الاستعمال :

تذاب محتويات كيس واحد في لتر ماء دافئ ويمزج جيداً حتى الذوبان ثم يستخدم كغسول مهبلي خارجي أو يوضع في حقنة خاصة (دوش مهبلي) ويستعمل مرة أو مرتين يومياً أو حسب تعليمات الطبيب.

التحذيرات :

- يستعمل فاجينيل بودرة أثناء فترة الحمل بعد استشارة الطبيب.
- في حالة حدوث تهيج أو أعراض تحسس للمستحضر يوقف استعمال العلاج.

التخزين :

يحفظ في مكان جاف، في درجة حرارة لا تزيد عن ٣٠°م.

العبوة :

باكت يحتوي على ١٠ أكياس فاجينيل بودرة وكل كيس يحتوي على ١٠ غ بودرة.

الخواص:

- فاجينيل بودرة لتحضير غسول مائي للاستعمال المهبلي.
- فاجينيل بودرة يتميز بتأثيره القابض والمطّف وله فعالية مضادة للبكتيريا.

الاستطباب:

- تخفيف الأعراض المصاحبة للالتهاب المهبلي كالحكة والحرقنة المهبلية.
- للتخفيف من الإفرازات المهبلية (Leucorrhoea) والأعراض المرافقة لها.
- لتنظيف المهبل بعد نهاية الحيض.
- إزالة بقايا المستحضرات العلاجية من المهبل (كالكريمات والتحاميل المهبلية) للحفاظ على نظافة المهبل.

١- الدواء مستحضر يؤثر على صحتك، واستهلاكه خلافاً للتعليمات يعرضك للخطر.
٢- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.

**Freesia**
Pharmaceutical Industries

إنتاج فريسيا فارما
اليمن - صنعاء
www.freesiapharma.com